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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 7/2008 
Caràcter: ordinària 
Data: 27 de juny de 2008 
Horari: de 11:00 a les 13:00 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

Marta Camps Torrens,  1a Tinent d'Alcalde 
Josep Presseguer Gené,  2on. Tinent d'Alcalde 
Montse Mínguez García,  
Montse Parra i Albà,  

3a Tinent d'Alcalde 
4a Tinent d’Alcalde  

José Mª Alonso Fernández,  5è. Tinent d'Alcalde 
Dolors Arderiu Sabaté,  6a Tinent d'Alcalde 
Josep Barberà Morreres,  Regidor 
Oriol Yuguero Torres,  Regidor 
Jesús Castillo Cervelló,  Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol,  Regidora 
Juan Gómez López,  Regidor 
Sara Mestres Llusà,  Regidora 
Luis Franco Bergua,  Regidor 
Neus Brocal Mañas,  Regidora 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
Alexis Guallar Tàsies,  Regidor 
Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
Beatriu Obis Aguilar,  Regidora 
Maria del Roser Rodríguez Ros,  Regidora 
M. José Horcajada Bell-lloch, Regidora 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
Montserrat Bergés Saura, Regidora 
Francesc Mitjans Guardiola,  Regidor 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor  
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major  
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Excusen a la seva assistència: 
 

 
 
 
 

Montserrat Bertran Renaches,  
Ismael Zapater Zapater  
M. Luisa Sanz Llavallol,                                     

Regidora 
Regidor 
Tresorera  

 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió del darrer Ple ordinari fet el dia 30 de 
maig de 2008. 

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER 
PLE ORDINARI 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer Ple i que 
van del núm. 2798 fins al núm. 3525, ambdós inclosos. 

 
 
 
3.- RATIFICACIÓ PROTOCOL DE COL.LABORACIÓ AMB EL DEPARTAMENT 
D'ENSENYAMENT DE LA GENERALITAT PER A LA CORESPONSABILITZACIÓ EN EL 
PERÍODE 2008-2010 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
 
Ratificar el "Protocl de col·laboració entre el Departament d'Educació de la Generalitat de 
Catalunya i l'Ajuntament de Lleida per a la coresponsabilització en el període 2008-2010",  
subscrit en data 30 de maig de 2008 entre l'honorable conseller d'Educació i l'alcalde de 
Lleida. 

 
 
 
4.- APROVACIÓ CONVENI AMB LA DIPUTACIÓ DE LLEIDA PER AL FINANÇAMENT DE 
LES OBRES DE LA PRIMERA FASE DEL PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL PCiTAL,  
AL TURÓ DE GARDENY 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta d'Alcaldia: 
 
Primer.- Aprovar el text del "Conveni de cooperació entre la Diputació de Lleida i 
l'Ajuntament de Lleida per al finançament de les obres de la primera fase del Projecte 
d'urbanització del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, al turó de Gardeny.". 
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Segon.- Autoritzar l'Il·lm. Sr. alcalde per a  la signatura d'aquest conveni i per a la realització 
de tots els actes necessaris per a la seva execució; delegant, quan s'escaigui, les 
atribucions que siguin necessàries en relació a l'acceptació de la subvenció, contractacions, 
actes complementaris, etc., per tal de dur a terme el contingut de les estipulacions pactades 
entre ambdues parts.  
 
5.- AUTORITZANT COMPATIBILITAT A JUAN CARLOS JIMENEZ BERTRAN 
  
Vista la proposta del cap de Servei de Recursos Humans, per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al funcionari Sr. Juan Carlos Jimenez Bertran (9659), oficial electricista, per a 
exercir un segon lloc de treball o activitat de subministrament i instal·lació de 
telecomunicacions, a l'empresa SIMAX-Jacinto Ramon Millat, amb una dedicació de 4 hores 
setmanals. 
 
En el supòsit que hagi una modificació en la seva activitat, ja sigui en el temps de durada o 
en el contingut, s'haurà de comunicar al Servei de Recursos Humans. 

 
 
 
6.- APROVACIÓ DELS ORGANIGRAMES DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
  
El Cartipàs Municipal, aprovat per l'Ajuntament Ple de data 29 de juny de 2007, acorda 
l'organització municipal i estableix que dependràn directament de l'Alcaldia les gerències, la 
direcció superior de la Guàrdia Urbana (en concret la dependència orgànica) i la Secretaria 
General i els Serveis Jurídics d'assumptes contenciosos. 
 
A la Gerència d'Urbanisme i Territori, la creació dels llocs de Coordinador d'Obres i 
Projectes i de Planificació Urbanística i Habitatge, com a responsables de la direcció i 
coordinació dels diferents projectes d'obres i serveis l'un, i de les polítiques de planificació 
territorial, de planejament i gestió urbanístiques i d'impuls a l'habitatge l'altre, comporta que 
les denominacions d'alguns llocs de treball dels diversos serveis o seccions s'adeqüin a la 
realitat de les tasques que tenen encomanades. 
 
Així mateix, la igualtat entre dones i homes en el pla jurídic ja és un fet, i en la realitat 
quaotidiana s'han fet grans avenços, però encara queden actituds i comportaments en els 
àmbits personal, familiar, associatiu, professional i participatiu en la vida ciutadana, en els 
quals la dona segueix tenint un paper secundari.  Per tal d'impulsar un valor essencial en la 
millora del benestar: el valor de la igualtat entre homes i dones, es promouen des de la 
Gerència de Serveis a les Persones les Polítiques d'Igualtat. És per això que es proposa 
també l'adequació de la denominació de dos llocs de treball que s'ajusten a la realitat de les 
tasques que tenen encomanades en aquest àmbit.  
 
Igualment, i per tal que la denominació dels llocs sigui més coherent amb les competències, 
les funcions i els processos que es duen a terme, tant pel que fa a la gestió dels recursos 
humans,  com a la gestió del nou àmbit de via pública que inclou: la seguretat ciutadana,  la 
protecció civil, la mobilitat i els serveis urbans, s'adeqüen també les denominacions d'alguns 
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llocs de treball de la Gerència de Recursos Humans i Via Pública. 
 
Per últim, una reorganització de competències a la Gerència d'Economia i Concessions, 
juntament amb la cobertura del lloc d'Interventor Municipal, redistribueix els llocs de treball 
entre la Intervenció i la Tresoreria Municipal, ambdós directament depenents de la Gerència, 
pel que també s'ajusten les denominacions de determinats llocs de treball. 
 
Amb 15 vots a favor del grup municipal del PSC, 1 vot en contra del grup d'ICV-EUiA i 9 
abstencions dels grups de CiU, PP i ERC, s'acorda:  
 
L'aprovació dels Organigrames i els canvis de nom dels llocs de treball resultants relacionats 
en l'annex adjunt a la proposta. 

 
 
 
7.- RATIFICACIÓ DE DIFERENTS CONVENIS DE COL·LABORACIÓ, SEGUIMENT I 
CONTROL ECONÒMIC DE L'ACTIVITAT ESPORTIVA 
  
Vista la  proposta del gerent de Recursos Econòmics i Concessions, per unanimitat 
s'acorda: 
 
Ratificar els convenis de col·laboració, seguiment i control econòmic de l'activitat esportiva, 
següents: 
 
1.-Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i la Fundació Privada Lleida 
Basquet, signat el 3 de juny de 2008. 
 
2.-Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida, la Diputació de Lleida, el Club 
Lleida Basquet SAD, la Fundació Lleida Basquet i el Club Esportiu Ciutat i Província de 
Lleida per al seguiment i control econòmic de l'activitat esportiva, signat el 3 de juny de 
2008. 
 
3.-Conveni de col·laboració entre la Diputació de Lleida i l'Ajuntament de Lleida en matèria 
esportiva, signat el 29 de maig de 2008, així com l'Addenda d'aquest conveni, signada el 9 
de juny de 2008. 

 
8.- RATIFICACIÓ CONVENI DE COL.LABORACIÓ AMB EL COL.LEGI OFICIAL DE 
DIPLOMATS EN TREBALL SOCIAL I ASSISTENTS SOCIALS DE CATALUNYA PER A 
LA MILLORA DELS SERVEIS I PROGRAMES EN L'ÀMBIT DELS SERVEIS SOCIALS DE 
L'AJUNTAMENT 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la cap de Servei de Programes 
Sectorials: 
 
1. L'aprovació de la subvenció per serveis i programes en l'àmbtr dels serveis socials i 
promoció de la formació i l'exercici professional de la col·legiatura amb un import de 60.400 
euros per a l'any 2008. 
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2. La ratificació del conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i el Col·legi Oficial 
de Diplomats en treball Social i Assistents Socials de Catalunya per a l'any 2008. 

 
 
 
9.- APROVACIÓ BASES ESPECÍFIQUES DE SUBVENCIONS PER A PROJECTES DE 
PROMOCIÓ DE LA INFÀNCIA DE LA REGIDORIA D'EDUACIÓ I ATENCIÓ A LA 
INFÀNCIA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap de Secció Socioeducativa: 
 
1.- Aprovació de les bases específiques per a la subvenció a projectes de promoció de la 
infància de la regidoria d'Educació i Atenció a la Infància, inclosa en el  "Pla estratègic de 
subvencions de l'Ajuntament de Lleida 2008-2010",   amb un import de: 7.000 euros a càrrec 
de la partida  05.310.489.01 
 
2.- Aprovar la convocatòria pública de l'esmentada línia de subvenció per a l'any 2008 que 
tindran un termini de presentació de sol·licituds  d'un mes des de l'endemà de la publicació 
d'aquestes bases i de la convocatòria al Butlletí Oficial de la Província. 
 
3.- Aprovar el nomenament de l'Òrgan Instructor de la línia de subvenció de la regidoria 
d'Educació i Atenció a la Infància en la persona del regidor Sr. Jesús Castillo Cervelló. 
 
4.- Aprovar el nomenament dels membres que formen la Comissió Avaluadora d'aquesta 
línia de subvenció de la regidoria d'Educació i Atenció a la Infància: 
 
Aquesta comissió avaluadora estarà formada per: 
 
Sra. Alba Bosch Meda.  Directora de l'IME 
Sr. Joan Ballesté Almacellas. Cap de Secció Socioeducativa 
Sra. Àngels Adrover Villanueva. Tècnica d'Infància. 
 
5.- Sotmetre les bases específiques a informació pública per un termini de 20 dies, 
mitjançant anunci a publicar en el BOP de Lleida i en el Tauler d'edictes municipal, de 
conformitat amb el previst en l'article 124.2 del vigent ROAS Aquest acord d'aprovació es 
considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini d'exposició 
pública. Es delega expressament en la Junta de govern local i en l'Alcaldia (indistintament) 
la resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases específiques, així 
com per l'adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual modificació en el 
termini de presentació de sol·licituds. 

 
 
 
10.- APROVACIÓ PAGAMENT DE LA QUOTA AL FONS CATALÀ DE COOPERACIÓ PER 
AL DESENVOLUPAMENT PER A LA REALITZACIÓ DELS PROJECTES DE 
COOPERACIÓ INTERNACIONAL PER A L'ANY 2008 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la tècnica de Cooperació 
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Internacional: 
 
1. Aprovar la proposta de pagament de la quota per a l'any 2008 a l'entitat FONS CATALÀ 
DE COOPERACIÓ PER AL DESENVOLUPAMENT, amb el NIF: G-17125832, amb un total 
de 30.051 euros. 
 
2. Es lliurarà una bestreta del 100% de l'esmentada quota dintre del segon semestre 
d'aquest any. 

 
 
 
11.- RATIFICAR EL CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA, LA DEMARCACIÓ DE LLEIDA DEL COL·LEGI D'ARQUITECTES DE 
CATALUNYA I EL COL·LEGI D'APARELLADORS I ARQUITECTES TÈCNICS DE LLEIDA, 
RELATIU A LES ACTUACIONS EN L'ÀMBIT DEL CENTRE HISTÒRIC 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la cap de la UT de Disciplina 
Urbanística: 
 
1. Ratificar el conveni subscrit, en data 17 de juny de 2008, per l'Ajuntament de Lleida, la 
Demarcació de Lleida del Col·legi d'Arquitectes de Catalunya i el Col·legi d'Aparelladors i 
Arquitectes Tècnics de Lleida, relatiu a actuacions d'inspecció i de rehabilitació d'especial 
interès i amb caràcter excepcional en el Centre Històric de Lleida. 
 
2. Donar conformitat a l'Annex I del Conveni que conté: els objectius, les funcions, la 
selecció de participants i el procediment a seguir en el seu desenvolupament. 
 
3. Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a l'execució d'aquest acord i amb poders tant amplis com 
siguin necessaris per al desenvolupament de les diverses previsions del Conveni. 

 
 
 
12.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL.LABORACIÓ, SUBSCRIT EL 2 DE JUNY DE 
2008, PER L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I L'AGÈNCIA ESTATAL DE METEOROLOGIA 
RELATIU A LA CESSIO GRATUITA DE L'US DE DUES FINQUES MUNICIPALS, A 
FAVOR DE L'AEMET, SITUADES AL SUR-2 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1er.- Ratificar el Conveni de col·laboració subscrit, el 2 de juny de 2008, per l'Ajuntament de 
Lleida i l'Agència Estatal de Meteorologia, relatiu a la cessió de l'ús de dues finques  
municipals, registrals núms. 99.672 i 99.671, inscrites al Registre de la Propietat núm. 1 de 
Lleida, Volum 2.703, Llibre 1.850, Folis 196 i 193, situades a l'àmbit del Pla Parcial SUR-2 
"Ciutat Jardí", "carrer E", destinades a Sistema d'Equipaments i a Zona Verda en el 
Planejament vigent, amb una superfície de 120 m2 i de 2.872 m2, respectivament, per tal de 
destinar-les a la construcció d'un observatori meteorològic.  
 
2n.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde, amb poders tan amplis com calguin  per a l'execució 
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d'aquest acord. 
 

 
 
13.- CESSIÓ GRATUITA A LA GENERALITAT DE CATALUNYA D'UNA FINCA 
MUNICIPAL, SITUADA AL CARRER ROURE, CONFRONTANT AMB EL PARC DE 
BOMBERS, PER TAL DE DESTINAR-LA A LA SEVA AMPLIACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1er.- Cedir gratuïtament a la Generalitat de Catalunya el domini d'una finca, situada al carrer 
Roure, confrontant amb el Parc de Bombers,  inscrita en l'Inventari de Béns del Municipi, 
com a bé patrimonial, i que té una superfície de 2.026,03 m2.  
 
Descripció i inscripció: Pendents d'instrumentar. 
  
Referència cadastral: 0509301 CG0100H 
 
2on.-  La finca objecte de cessió s'ha de destinar a la prestació del servei de prevenció i 
extinció d'incendis per part de la Generalitat de Catalunya i, en concret a l'ampliació de 
l'actual Parc de Bombers, d'acord amb allò que preveu l'article 212 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de Règim Local de 
Catalunya i els articles 49 i 50 del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 
3r.- L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada a què en el termini de 30 dies en què 
l'expedient romandrà a informació pública no hi hagi reclamacions ni al·legacions. 
 
4rt.- Rectificar els acords plenaris núms. 47 i 41, de dates 3 de març de 2006 i 30 de març 
de 2007, relatius a la cessió gratuïta a la Generalitat de Catalunya de la finca municipal que 
actualment ocupa el Parc de Bombers i que té una superfície de 17.991,95 m2. La 
rectificació s'efectua en el sentit de considerar que dues porcions afectades a vialitat, amb 
una superfície conjunta de 646,90 m2, i que formaven part de la finca objecte de cessió han 
de romandre de titularitat municipal. Consegüentment, la cessió a què es refereixen els 
esmentats acords plenaris ha de ser de 17.345,05 m2. Per tant, la totalitat del Parc de 
Bombers, incloent la cessió a la què és refereix el present acord tindrà una superfície de 
19.371,08 m2. 
 
5è.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde, amb poders tan amplis com sigui necessari, per a  
executar el present acord i, especialment, per a l'atorgament del document administratiu de 
cessió. 
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14.- RATIFICACIÓ DEL PROTOCOL DE COL.LABORACIÓ SUBSCRIT PER 
L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I L'ORDE HOSPITALARI DE SANT JOAN DE DÉU, 
RELATIU A LA CONSTITUCIÓ D'UN DRET DE SUPERFÍCIE SOBRE UNA FINCA 
MUNICIPAL, SITUAT AL P.P. SUR-5 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
Ratificar  el Protocol de col·laboració subscrit el 31 de maig de 2008 entre l'Ajuntament de 
Lleida i l'Orde Hospitalari de Sant Joan de Déu, relatiu a la constitució d'un dret de superfície 
sobre una finca municipal, situada a l'àmbit Pla Parcial del sector SUR-5 (Copa d'Or), Av. de 
la Canadiense, registral 26.739, inscrita al Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, volum 
2.668, llibre 492, foli 127,  per tal que l'Orde la destini a la construcció d'un Centre de Salut 
Mental. 

 
 
 
15.- DESAFECTACIÓ DE L'ÚS I SERVEI PUBLIC DE DIVERSES ARMES DECLARADES 
NO UTILITZABLES, QUE PRESTAVEN SERVEI A LA POLICIA LOCAL 
 
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1. Desafectar de l'ús i servei públic de diverses armes, declarades no utilitzables, que 
prestaven servei a la Policia Local i que tot seguit s'esmenten:  
 
Classe 
d'Arma Marca Nº de sèrie          Nº de guia 
 
Revòlver Llama 07-05-00192-98 313 
Revòlver Llama 07-05-00194-98 292 
Revòlver Llama 07-05-00471-97 282 
Revòlver Llama 07-05-00202-98 315 
Revòlver Llama 07-05-00357-97 325 
Revòlver Llama 07-05-00458-97 265 
Revòlver Llama 07-05-00454-97 261 
Revòlver Llama 07-05-00478-97 289 
Revòlver Llama 07-05-00474-97 285 
Revòlver Llama 07-05-00198-98 380 
Revòlver Llama 07-05-00199-98 297 
Revòlver Llama 07-05-00476-97 287 
Revòlver Llama 07-05-00475-97 286 
Revòlver Llama 07-05-00195-98 293 
Revòlver Llama 07-05-00460-97 267 
Revòlver Llama 07-05-00193-98 291 
Revòlver Llama 07-05-00196-98 294 
Revòlver Llama 07-05-00452-97 259 
Revòlver Llama 07-05-00457-97 264 
Revòlver Llama 07-05-00201-98 382 
Revòlver Llama 07-05-00455-97 262 
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Revòlver Llama 07-05-00473-97 284 
Revòlver Llama 07-05-00472-97 283 
Revòlver Llama 07-05-00459-97 266 
Revòlver Llama 07-05-00360-97 278 
Revòlver Llama 07-05-00200-98 298 
Revòlver Llama 07-05-00456-97 263 
Revòlver Llama 07-05-00197-98 295 
Revòlver Llama 07-05-00203-98 314 
Revòlver Llama 07-05-00206-98 324 
Revòlver Llama 07-05-00353-97 360 
Revòlver Llama 871.700            83 
Revòlver Llama 941.814          213 
Revòlver Llama 941.813          214 
Revòlver Astra           R398530          355 
Revòlver Astra           R447772          228 
Revòlver Astra           R430741          346 
Revòlver Astra  R445555          394 
Revòlver Astra           R430009          176 
Revòlver Astra           R428500          350 
 
Revòlver Astra         R-448745 250 
Revòlver Astra         6567-96A 245 
Revòlver Astra         R399964 144 
Revòlver Astra         R430738 340 
Revòlver Astra         R446980 240 
Revòlver Astra         6563-96A 373 
Revòlver Astra         R399966 136 
Revòlver Astra         R376973 349 
Revòlver Astra         R430010 175 
Revòlver Astra         R428507 354 
Revòlver Astra         R448747 252 
Revòlver Astra         R382417 358 
Revòlver Astra         R435540 336 
Revòlver Astra         R446975 231 
Revòlver Astra         R398547 338 
 
2. Incoar l'expedient administratiu d'alienació de les armes esmentades en el punt anterior. 
 
 
16.- APROVAR EL PLEC DE CONDICIONS JURÍDIQUES I ECONÒMICO-
ADMINISTRATIVES QUE HA DE REGIR L'ALIENACIÓ, MITJANÇANT CONCURS, D'UNA 
FINCA MUNICIPAL, SITUADA A LA UA NÚM. 43, PARCEL·LA 4, QUE S'HAURÀ DE 
DESTINAR A LA CONSTRUCCIÓ D'HABITATGES PROTEGITS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1. Aprovar inicialment el Plec de condicions Jurídiques i Econòmico-Administratives que han 
de regir l'alienació, per concurs, d'una finca de titularitat municipal, situada a l'àmbit de la UA 
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núm. 43 anomenada parcel·la núm. 4, adscrita al Patrimoni Públic de Sòl i Habitatge de 
l'Ajuntament de Lleida i que està destinada a la construcció d'habitatges amb protecció 
oficial del règim general i altres usos permesos en el sector. L'alienació es durà a terme 
mitjançant concurs, per procediment obert. Aquesta finca té la descripció registral següent: 
 
"Urbana.-  Parcel·la 4, porció de terreny, solar edificable, situada en el terme municipal de 
Lleida, de forma rectangular, amb una superfície de 433,56 m2 i una edificabilitat privada de 
1.203,60 m2 de sostre dels usos permesos pel planejament. Confronta: a Nord, zona verda 
VJ.1 i parcel·la 5; a Sud, parcel·la 3 i carrer 3 i carrer 3 i carrer B; Est, parcel·la 5 i carrer B; i 
a Oest, zona verda VJ.1 i parcel·la 3". 
 
Característiques de la parcel·la: 
 
La parcel·la té una superfície total de 433,56 m2 i un sostre edificable de 1.203,60 m2, 
distribuïts en planta baixa, més 3 plantes altes.  
 
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 3,Volum 2.627, Llibre 472 Foli 107, Finca 26.088. 
 
Referència cadastral: En tràmit. 
 
Càrregues: Lliure de càrregues, gravàmens i ocupants. 
 
Càrregues urbanístiques: Les despeses d'urbanització imputables a aquesta parcel·la, 
segons el compte de liquidació provisional, pugen la quantitat de 91.622,27.- euros, més IVA 
i pel que fa al compte de la liquidació definitiva, està afectada quant a un 13,71 %. Igualment 
s'entendran com a càrregues urbanístiques, que haurà d'assumir l'adjudicatari de la finca, 
els interessos de demora meritats per les quotes i derrames pendents per les obres de la 
urbanització, actualment en curs. 
 
Tipus de licitació: 249.591,00 euros més un 16% d'IVA equivalent a  39.934,56 euros. 
 
2.-  Sotmetre el Plec de condicions a informació pública per un termini de 20 dies, període 
durant el qual es podran formular reclamacions i al·legacions. 
 
3.-  Aprovar la convocatòria de la licitació per a l'alienació, mitjançant concurs i pel 
procediment obert, de la finca esmentada en el punt primer d'aquest acord.  
 
4.- Considerar aprovat definitivament el Plec de condicions en el supòsit que no hi hagi 
al·legacions ni reclamacions. 
 
5.- Delegar a l'Il·lm. Sr. Alcalde o, si s'escau, a la Junta de Govern Local, per a la resolució 
de les al·legacions i reclamacions que es pugin presentar, així com a per a desenvolupar la 
resta del procés licitatori, així com per a l'adjudicació de la finca, d'acord amb les atribucions 
que li confereix l'art. 21.1.p) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases del 
Règim Local. Igualment, facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde, amb poders tan amplis com calguin, 
per a l'execució d'aquest acord i per a l'atorgament de l'escriptura pública d'adjudicació de la 
finca. 
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17.- CESSIÓ GRATUÏTA A L'EMPRESA MUNICIPAL D'URBANISME DE LLEIDA, SL DE 
LA PARCEL.LA MUNICIPAL, ADSCRITA AL PPSH, ANOMENADA NÚM. 386, SITUADA 
AL P.P. SECTOR SUR-2 PER TAL DE DESTINAR-LA A LA CONSTRUCCIÓ 
D'HABITATGES PROTEGISTS 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del responsable de Patrimoni: 
 
1r.- Cessió gratuïta a l'Empresa Municipal d'Urbanisme de Lleida, SL,  en la seva qualitat 
d'entitat urbanística especial, d'una finca municipal, adscrita al Patrimoni públic de sòl i 
habitatge, per tal destinar-la a la construcció d'habitatges protegits. La parcel·la, objecte de 
cessió, és la núm. 386, del Pla Parcial del Sector SUR-2 i té la descripció registral següent:
 
"URBANA.- PARCELA NÚMERO TRESCIENTOS OCHENTA Y SEIS. Parcela señalada con 
el número trescientos ochenta y seis en el plano de adjudicación de parcelas resultantes del 
Proyecto de compensación del Plan parcial CIUTAT JARDÍ SUR 2, del término de Lleida, de 
figura irregular de cinco mil quinientos sesenta y cinco metros cuadrados de superficie. 
LINDA: por el Norte con zona verde; por el Sur y por el Este, con vial del polígono; y por el 
Oeste parte con zona verde y parte con parcela número uno que se adjudica en este 
proyecto a María Narcís Sellart" 
 
QUALIFICACIÓ URBANÍSTICA: Té una superfície edificable de 8.793 metres quadrats y un 
NÚMERO MÀXIM DE 74 VIVENDES. A aquesta finca li correspon un percentatge de 4,3458 
% del total dels drets que s'adjudiquen en aquest Projecte. En aquesta finca resta afecta al 
pagament de 563.704,65 euros, en concepte de compte de liquidació provisional y a  
90.192,74 euros en concepte d'IVA provisional" 
 
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 2.669, Llibre 1816, Foli 49, Finca 
núm. 98.597. 
 
Referència cadastral: 0705302 CG0100F 
 
Valor cadastral: 2.853.230,00 euros 
 
2n.- Pel que fa als terminis per a la realització de la finalitat de la cessió, l'entitat cessionària 
haurà d'acomplir allò que preveu l'art. 50 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, així 
com en la legislació sectorial en matèria d'habitatges protegits.  
 
3r.- Sotmetre a informació pública, durant un termini de 30 dies, l'expedient de cessió. 
 
4t.- L'eficàcia d'aquest acord restarà condicionada a què no hi hagi al·legacions ni 
reclamacions durant l'esmentat termini d'informació pública. 
 
5è.- Delegar a l'Il·lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local per a la resolució de les 
al·legacions i reclamacions que es presentin. Igualment, facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde  per a 
l'atorgament de l'escriptura pública i de quants documents fossin necessaris per a l'execució 
del present acord. 
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18.- MODIFICACIÓ DEL PROJECTE DE VIAL DE CONNEXIÓ ENTRE EL PONT SOBRE 
EL RIU SEGRE EN PERLLONGACIÓ AL CARRER PRÍNCEP DE VIANA I LA N-II 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la cap de Negociat de Contractació:
 
1r.-   Aprovar   la Modificació del Projecte de vial de connexió entre el pont sobre el riu Segre 
en perllongació al carrer Príncep de Viana i la N-II,, per  un   pressupost   de  4.498.349,00 
euros, el  qual  representa un  increment  de  0,00 euros sobre  el   projecte principal. 
 
2n.- Ordenar    a    l'empresa JOSÉ ANTONIO ROMERO POLO,SA, adjudicatària  de  l'obra 
  principal   l'execució  d'aquest  modificat per un import  de 3.729.131,32 euros, que 
correspon al preu de l'adjudicació del Projecte Principal. 
 
19.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA DE L'ARTICLE 18, 
APARTAT 5, DEL PLA PARCIAL SUR 28 CIM LLEIDA 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació urbanística i habitatge, de data 
16 de juny de 2008, que conté els epígrafs relatius a: Objecte; Àmbit d'actuació; Tramitació; 
Al·legacions; Informes organismes; Antecedents: planejament vigent; Normativa urbanística; 
Contingut documental; Descripció de la proposta; Consideracions i Fonaments de Dret. 
 
Per unanimimitat dels assistents que representa la majoria absoluta del nombre legal de 
membres de la Corporació, s'acorda: 
 
Primer.  ESTIMAR parcialment l'al·legació presentada per FRILESA SA en la modificació 
puntual del l'article 18.5 de les ordenances del Pla Parcial SUR 28, CIM Lleida. 
 
Segon.  APROVAR PROVISIONALMENT la modificació puntual del l'article 18.5 de les 
ordenances del Pla Parcial SUR 28, CIM Lleida, amb la incorporació de les precisions 
següents: 
 
1.- Afegir al tercer paràgraf de l'apartat 5 article 18: 
"Quan entre dues parcel·les existeixi una zona verda privada, als efectes del càlcul de 
l'alçada màxima per als elements tècnics d'emmagatzematge, el límit de la parcel·la a 
considerar s'estableix al punt mig de l'esmentada zona verda privada." 
 
2.- En les alçades màximes per planta que s'estableixen en l'apartat 5 de l'art. 18 ha de dir:
"** En cas de naus frigorífiques l'alçada màxima s'incrementarà fins a 13,30 metres 
d'alçada." 
 
Tercer. Traslladar aquest acord i l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Lleida per tal que 
es pugui procedir a la seva aprovació definitiva d'acord amb el que preveu l'art. 78 del 
Decret legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei 
d'urbanisme. 
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20.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA GENERAL DE LLEIDA 
EN L'ÀMBIT DEL PLA ESPECIAL D'ARQUITECTURA EN LES FAÇANES DE LLEIDA 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació urbanística i habitatge, de data 
8 de maig de 2008, que conté els epígrafs relatius a: Objecte; Àmbit d'actuació; Tramitació; 
Al·legacions; Informes organismes; Antecedents: planejament vigent; Normativa urbanística; 
Contingut documental; Descripció de la proposta; Consideracions i Fonaments de Dret. 
 
Amb 18 vots a favor dels grups del PSC, PP i ICV-EUiA i  7 abstencions dels grups de CiU i 
ERC, que representa  la majoria absoluta del nombre legal de membres de la Corporació, 
s'acorda: 
 
Primer: ESTIMAR l'al·legació presentada pel Sr. Ramon Mallol i Figuera i DESESTIMAR la 
de la Sra. Lourdes Serrano i Hernández per les consideracions explicitades. 
 
Segon: APROVAR PROVISIONALMENT la modificació del Pla general de Lleida, en l'àmbit 
del Pla especial d'arquitectura en les façanes de Lleida, amb les condicions següents: 
 
1. L'alçada del ràfec de l'edifici de l'Arc del Pont es fixa a 22,75 m. 
 
2. En els edificis del Catàleg d'Elements d'Interès Històrico-Artístics amb les claus HA 1009, 
HA 1012, HA 1014 i BCIN 601 es manté l'alçària del ràfec fixada al Pla especial de les 
façanes vigent, que és coincident amb l'alçària del ràfec dels edificis existents. 
 
Tercer: Traslladar aquest acord, conjuntament amb la proposta, a la Comissió d'Urbanisme 
de Lleida per tal de prosseguir la tramitació de l'expedient amb l'aprovació definitiva del 
conseller de Política Territorial i Obres Públiques. 
 
 
21.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL 
D'ORDENACIÓ DE LLEIDA, EN RELACIÓ AMB L'APARTAT 4 DE L'ART. 202, CLAU (15 
L), ZONA D'ACTIVITATS LOGÍSTIQUES 
  
Vista la proposta tècnica feta pel coordinador de Planificació urbanística i habitatge, de data 
16 de juny de 2008, que conté els epígrafs relatius a: Objecte; Àmbit d'actuació; Tramitació; 
Al·legacions; Informes organismes; Antecedents: planejament vigent; Normativa urbanística; 
Contingut documental; Descripció de la proposta; Consideracions i Fonaments de Dret. 
 
Per unanimitat dels assistents que representa la majoria absoluta del nombre legal de 
membres de la Corporació, s'acorda: 
 
Primer. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla General de Lleida, a 
l'article 202, apartat 4 de les Normes incorporant al segon paràgraf de l'apartat 4.3 de 
l'article 202, la precisió derivada del contingut de l'al·legació presentada en el tràmit del pla 
parcial: 
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"Quan entre dues parcel·les existeixi una zona verda privada, als efectes del càlcul de 
l'alçada màxima per als elements tècnics d'emmagatzematge, el límit de la parcel·la a 
considerar s'estableix al punt mig de l'esmentada zona verda privada." 
 
Segon: Traslladar aquest acord, conjuntament amb la proposta, a la Comissió d'Urbanisme 
de Lleida per tal de prosseguir la tramitació de l'expedient amb l'aprovació definitiva del 
conseller de Política Territorial i Obres Públiques. 
 
 
22.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU REFERENT A LA GARANTIA D'ACCÉS A 
PARTICIPAR EN LES CONVOCATÒRIES PER COBRIR PLACES TEMPORALS D'ESTIU 
A L'AJUNTAMENT 
  
Amb 10 vots a favor dels grups de CiU, PP, ERC i ICV-EUiA i 15 vots en contra del grup del 
PSC, s'acorda rebutjar la següent proposta de moció presentada pel grup municipal de CiU:
 
"L'Ajuntament de Lleida garantirà l'accés de tots els ciutadans i ciutadanes, que així ho 
desitgin i que compleixin els requisits corresponents, a participar de les convocatòries per 
cobrir les places temporals, com ara els projectes municipals d'estiu o del període nadalenc, 
entre d'altres, per les quals publicarà àmpliament i donarà la màxima difusió a la premsa 
local i als mitjans de comunicació institucionals de la Corporació, aquestes ofertes de 
places". 

 
 
23.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ERC D'ADHESIÓ A LA CAMPANYA "JUNTS PER 
CATALUNA" ENDEGADA PER ÒMNIUM CULTURAL 
  
Amb 8 vots a favor dels grups municipals d'ERC, CiU i ICV-EUiA i 16 vots en contra dels 
grups del PSC i PP, s'acorda rebutjar la següent proposta de la moció presentada pel grup 
municipal d'ERC: 
 
"La Paeria s'adhereix a la campanya Junts per Catalunya endegada per Òmnium Cultural 
per demanar a l'estat espanyol que respecti l'Estatut de Catalunya corroborat en referèndum 
del poble català el 18 de juny de 2006". 
 
 
24.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUiA  INSTANT AL MINISTERI DE FOMENT A 
INSTAURAR UN SISTEMA DE RODALIES FERROVIÀRIES ENTRE DIVERSOS POBLES 
DEL TERRITORI 
 
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de  moció presentada pel grup 
municipal d'ICV-EUiA: 
  
1. El Ple de l'Ajuntament insta el Ministerio de Fomento del govern de l'Estat (en tant no es 
porti a terme el traspàs de la gestió de rodalies Renfe, de conformitat amb el que estableix 
l'art. 140.7 de l'Estatut d'Autonomia de Catalunya), a instaurar un sistema de rodalies 
ferroviàries per a viatgers entre les poblacions d'Almacelles-Lleida i Lleida-Cervera-Sant 
Guim de Freixenet, amb una freqüència horarària de pas de combois de tren no inferior a 



 
 
 
 
 
 

 15

l'hora, i amb parada a totes les poblacions amb estació o baixador de tren. 
 
2. Trametre aquesta moció al Ministerio de Fomento del Govern de l'Estat, als Grups 
Parlamentaris del Parlament de Catalunya i a la Presidència de la Generalitat catalana".  
 
25.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ICV-EUIA DE SUPORT A LA XARXA D'ALCALDES 
PER LA PAU 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de moció presentada pel grup 
municipal d'ICV-EUiA: 
 
1.- Mostrar el rebuig d'aquest Ajuntament a les armes nuclears i donar suport a la Xarxa 
d'Alcaldes per la Pau 
 
2.- Dur a terme els tràmits necessaris per entrar a formar part d'Alcaldes per la pau. 
 
3.-  Prendre en consideració les propostes d'acció que siguin enviades per la Xarxa, per a 
recolzar la feina realitzada per aquesta i contribuir a la conscienciació de la ciutadania sobre 
l'amenaça de les  armes nuclears. 
 
4.-  Comunicar l'adopció d'aquest acords al parlament de Catalunya, al Govern Central i la 
Xarxa d'Alcaldes per la Pau 
 
26.- MOCIÓ DEL GRUP MUNCIPAL DEL PP PROPOSANT UN PLA D'ACTUACIÓ SOBRE 
EL PALAU DE VIDRE DE LA CIUTAT 
  
Amb 7 vots a favor dels grups municipals del PP i CiU, 15 vots en contra del grup del PSC i 
3 abstencions dels grups d'ERC i ICV.-EUiA, s'acorda rebutjar la següent proposta de moció 
presentada pel grup municipal del PP: 
 
1r. Que l'Ajuntament de Lleida iniciarà un pla d'actuació sobre el Palau de Vidre amb la 
finalitat de trobar una viabilitat per a l'equipament. 
 
2n. Que l'Ajuntament de Lleida, estudiarà els possibles usos d'aquest espai en compatibilitat 
amb d'altres equipaments a la ciutat. 
 
INTERVENCIONS 
 
Abans de tractar el punts de l’ordre del dia, el Sr. alcalde dóna la benvinguda al Sr. Jordi 
Sanuy, nou interventor de l’Ajuntament, que participa en les sessions d’aquest Ple per primer 
cop, i li desitja (en nom de la corporació municipal) tots el èxits en la seva tasca professional. 
També demana que consti expressament en l’acta de la sessió l’agraïment de la corporació  
a la Sra. Assumpció Massana, que durant uns anys ha exercit perfectament la funció 
d’interventora de l’Ajuntament i que ara  s’ha reintegrat a la seva plaça de funcionària de 
carrera de la Paeria, com a cap de Servei de Fiscalització i Control Pressupostari. 
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Punt número 3. Ratificació del protocol de col·laboració amb el Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat per a la corresponsabilització en el període 2008-2010 
 
El Sr. alcalde vol destacar la importància d’aquest protocol, pel qual l’Ajuntament de Lleida 
assoleix més competències en el món educatiu. Diu que som un dels vuit ajuntaments de 
Catalunya que han signat aquest protocol amb la Conselleria. La vocació educadora de 
Lleida ve de fa molts anys i cal agrair la tasca de les persones que han tingut la 
responsabilitat en aquesta matèria durant els mandats passats i també en aquest. El protocol 
ens ajudarà a seguir sent la ciutat educadora que volem.  
 
 
Punt número 4. Aprovació del conveni amb la Diputació de Lleida per al finançament 
de les obres de la primera fase del projecte d’urbanització del PCiTAL, al turó de 
Gardeny  
 
També en aquest punt el Sr. alcalde intervé per manifestar l’agraïment de la corporació a la 
Diputació de Lleida per la seva col·laboració en un projecte que és també emblemàtic per al  
territori, com és el PCiTAL. Vol que consti en acta l’agraïment per la vinculació de la 
Diputació a aquest projecte i per la col·laboració que hi conté  i que va ser  aprovada de 
forma unànime.   
 
Punt número 6. Aprovació dels organigrames de la corporació Municipal 
 
La Sra. Rivadulla diu que el seu grup votarà en contra d’aquesta proposta per dos motius. El 
primer, per la manera amb què  s’ha organitzat la gestió de l’Ajuntament durant aquest 
mandat: aquest ajuntament ha escollit un model organitzatiu gerencial i no l’altre model en el 
qual la responsabilitat màxima recau sobre els membres electes (que a criteri del seu grup 
és el més correcte). En el sistema actual (i en l’organigrama) només surt reflectida la figura 
del Sr. alcalde com a electe; la resta són gerències o altres organitzacions administratives. 
En cap dels organigrames dels departaments consta la persona electa en la cúspide de 
l’organigrama. El grup d’ICV-EUiA manifesta altra vegada el desacord amb el model 
organitzatiu del Govern que es veu reflectit en els organigrames. El segon motiu del vot 
contrari és que no acaben de veure com ha quedat configurat l’IMS en aquesta organització. 
Explica la història de la creació d’aquest Institut durant el passat mandat. En el nou 
organigrama de l’IMS desapareixen la Secció i la Unitat Tècnica d’Ecologia i Sostenibilitat; la 
Secció de Medi Ambient s’adscriu a  Via Pública (comenta la importància que té que aquesta 
secció dugui a terme les tasques de control de la recollida selectiva de residus). No està 
d’acord amb la desaparició de la secció i la unitat abans esmentades: el fet que l’actual 
gerent de l’IMS sigui la persona que abans era responsable de la UT d’Ecologia i 
Sostenibilitat no justifica cap de les desaparicions referides. Hi ha canvis i permutes que no 
respecten l’esperit de manteniment de les estructures anteriors. Per aquests motius votaran 
en contra de l’organigrama. Reitera que les persones escollides democràticament són les 
que han de tenir la responsabilitat màxima organitzativa i que això es vegi reflectit en el 
document on consten les línies de dependència jeràrquica.  
 
El Sr. alcalde fa una observació a la Sra. Rivadulla. Li manifesta que en tota organització 
política hi ha un responsable que, en democràcia, ha estat elegit pel poble. En el nostre cas 
hi ha una gran organització que és l’Ajuntament com a tal i un nombre determinat 
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d’organismes autònoms. El principi del control democràtic es compleix a totes les 
organitzacions. Diferencia l’organització política del conjunt d’aparells administratius que li  
donen servei. Aquests aparells són  presidits per l’alcalde o pels presidents dels organismes 
autònoms (també persones electes). Es compleix escrupolosament el principi que el 
responsable polític de l’administració municipal i de l’aparell administratiu sigui un càrrec 
electe. Els funcionaris municipals han de donar servei als ciutadans en la línia marcada pel 
Govern i el Ple municipal. Cadascun dels càrrecs electes té les seves competències i el seu 
àmbit de responsabilitat. Però cada funcionari (com a tal) té una única dependència, que és 
la de l’alcalde (en el cas de l’ajuntament) i la del regidor o regidora que presideix cada 
organisme autònom. 
 
El Sr. Mitjans recorda que el seu grup va votar en contra del cartipàs en començar el 
mandat; ERC ha defensat sempre en la Paeria un altre model organitzatiu que no és el 
gerencial. Creu que en el passat mandat es va demostrar que es podia prescindir de les 
figures dels gerents. Considera que la responsabilitat del càrrec electe comporta també la 
implicació en la gestió directa del servei al ciutadà. Els models organitzatius són diversos i 
cadascun pot defensar el que consideri més escaient. Per això el grup d’ERC defensa un 
model determinat, la qual cosa suposa que en aquest cas s’abstindran de votar. No votaran 
en contra perquè no tenen res en contra de les persones que exerceixen les gerències i 
perquè el PSC és el grup que governa i té la responsabilitat d’escollir el model organitzatiu.  
 
La Sra. Horcajada anuncia també l’abstenció del seu grup. El motiu és similar al que s’ha 
explicat en l’anterior intervenció. El Govern proposa canvis de denominació d’alguns llocs de 
treball i  una reorganització de competències: és l’organigrama de l’equip de govern. No 
poden votar a favor perquè no coincideix amb el que proposaria el grup del PP. Remarca 
alguns dels aspectes que es reflecteixen en l’informe dels representants sindicals: no 
apareixen les noves places de personal que han promocionat del grup D al C; alguns canvis 
de denominació poden suposar promocions i que es limiti l’accés a persones externes en 
benefici dels que són adscrits provisionalment. Consideren també que les previsions de la 
brigada de manteniment són insuficients.  
 
El Sr. Guallar comença la seva intervenció donant la benvinguda al nou interventor, el Sr. 
Jordi Sanuy, desitjant-li molts èxits en la seva tasca. També anuncia l’abstenció del seu grup 
en aquest punt de l’ordre del dia. Recorda que també es van abstenir de votar en l’aprovació 
del nou cartipàs, i aquest acord no deixa de ser una plasmació pràctica del primer. L’equip 
de govern ha apostat per un model gerencial que no és el que CiU hauria aplicat. Defensa la 
presència dels responsables polítics electes en l’organigrama, com a persones que tenen el 
mandat de fer una política de govern determinada. Creu que hi ha manca de claredat en la 
cobertura d’alguns dels llocs de treball i que en algunes àrees les modificacions no han estat 
encertades. Per aquests motius reitera l’abstenció del seu grup. 
 
La Sra. Mínguez explica que els organigrames recullen la plantilla i els llocs de treball 
aprovats en el pressupost de l’any 2008 i fan referència a la nova estructura d’organització 
municipal recollida en el cartipàs municipal vigent. Explica les relacions de dependència que 
reflecteixen els organigrames entre les gerències, el Gabinet d’Alcaldia i la Secretaria 
General. No hi són els regidors perquè no hi han de ser, en aquest document. Hi ha un 
organigrama polític i un altre d’administratiu i de gestió. El primer  és conegut i ha estat 
presentat en diverses ocasions (l’estructura política  és a  la web municipal i ha estat 
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publicada en els butlletins informatius). Ara es presenta l’estructura administrativa de la 
Paeria i els organismes autònoms. El model  gerencial suposa que els gerents assisteixin al 
president de la corporació i als regidors en relació amb les seves competències.  Avui es 
tanca l’estructura del nou cartipàs. Explica que on hi ha més canvis és en l’àmbit de la 
gerència d’Urbanisme i Territori, on s’han creat dues noves coordinacions. Pel que fa a  l’IMS 
recorda que en la Comissió es va explicar que la titular de la secció  ha passat a ser gerent 
de l’Institut i les funcions que tenia no es deixaran de fer. Les tasques relacionades amb la 
política de sostenibilitat es repartiran entre l’IMS i l’Agenda 21. L’àrea de Medi Ambient 
queda reforçada per l’estructura gerencial. En relació amb l’informe de la Junta de Personal 
explica que els llocs administratius de promoció interna dels grups D al C no hi consten 
perquè l’organigrama està fet amb anterioritat a la promoció; el gerent de Recursos Humans 
ha contestat per escrit alguns dels dubtes plantejats per la representació sindical. Els canvis 
de denominació d’alguns llocs de treball seran independents dels processos de promoció. 
Manquen els organigrames dels organismes autònoms i de la Guàrdia Urbana, que es 
presentaran al Plenari un cop estiguin fets.  
  
La Sra. Rivadulla insisteix  que han desaparegut de l’organització la Secció i la Unitat 
Tècnica d’Ecologia i Sostenibilitat de l’IMS. No té res a veure que la persona titular de la UT. 
sigui ara gerent de l’Institut amb el fet que calgui mantenir l’estructura d’aquesta 
organització. Creu que des del punt de vista del manteniment de l’estructura de l’Institut, 
l’acord que s’adopta pot ser qualificat d’inversemblant. Reitera que la discrepància amb la 
proposta del Govern és absoluta.  
 
S’aprova amb 15 vots a favor del grup del PSC, 1 vot en contra del grup d’ICV.EUiA i 9 
abstencions dels grups de CiU, PP i ERC.  
 
 
Punt número 11.  Ratificar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida, la 
demarcació de Lleida del Col·legi d’Arquitectes de Catalunya i el Col·legi 
d’Aparelladors i Arquitectes Tècnics de Lleida,  per a les actuacions en l’àmbit del 
Centre Històric 
 
En aquest punt el Sr. alcalde vol que consti en acta l’agraïment de la corporació als dos 
col·legis professionals signataris del conveni, per la seua  feina/tasca en el Pla de Barris del 
Centre Històric i en tota la rehabilitació d’aquesta zona de la ciutat, amb la funció tècnica 
d’inspecció que realitzen ambdues institucions.  
 
 
Punt número 20. Aprovació provisional de la modificació del Pla General de Lleida en 
l’àmbit del Pla especial d’arquitectura en les façanes de Lleida  
 
La Sra. Bergés, en explicació de vot, recorda que en el tràmit d’aprovació inicial el seu grup 
es va abstenir de votar. Ara mantenen el mateix sentit de vot. Creu que aquesta proposta és 
un exemple més de la necessitat de redactar el PAUM, per modernitzar i concretar molts 
aspectes del Pla General, que consideren que requereix ser actualitzat.  
 
S’aprova amb 18 vots a favor dels grups del PSC, PP i ICV.EUiA i 7 abstencions dels grups 
de CiU i ERC.  
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Punt número 22. Moció del grup municipal de CiU referent a la garantia d’accés a 
participar en les convocatòries per cobrir places temporals d’estiu a l’Ajuntament 
 
El Sr. Guallar presenta la moció dient que s’ha formulat en constatar que l’Ajuntament no té 
prevista cap borsa de treball per cobrir les contractacions eventuals d’estiu i Nadal que es 
reiteren any darrere any. Explica les informacions demanades  a la Comissió Informativa i la 
resposta donada en  sentit negatiu. La difusió, transparència i publicitat que s’ha donat 
d’aquestes contractacions en anys anteriors  ha estat escassa. També s’ha constatat que, 
enguany,  l’OTG no ha enviat el llistat preceptiu per fer la selecció. És una proposta en 
positiu per millorar la gestió i donar la màxima transparència. Destaca que aquests treballs 
són un ajut important per a joves i per a estudiants, que poden complementar els seus 
ingressos o ajudar les famílies. S’ha constatat també que aquestes places havien estat 
donades a persones properes o familiars d’alts càrrecs del PSC. Tenint en consideració tot 
això, creu també que calia trencar la percepció que la manca de difusió beneficiava a 
algunes persones o podia produir tractes de favor. Considera que la màxima transparència i 
difusió esvairà qualsevol tipus de dubte. Fa referència a les  declaracions de regidors i del 
mateix alcalde,  que  han estat publicades recentment  a la premsa on explicaven el procés. 
En cap cas s’ha fet la selecció des d’una borsa de treball de l’Ajuntament. El mateix alcalde 
ha declarat que hi ha dificultat per cobrir totes les places; creu que la màxima difusió també 
podrà contribuir a l’ocupació de les places. L’Ajuntament té moltes publicacions periòdiques 
mitjançant les quals en pot fer difusió. També en els diaris locals es publiciten moltes 
activitats municipals i aquesta en podria ser una més. Comenta que han intentat buscar  a la 
web municipal informació sobre aquestes places i ha estat certament complicat arribar-hi. 
Saben que aquesta moció ha provocat el disgust de l’equip de govern i en especial del Sr. 
alcalde, cosa que lamenten. Volen transparència i facilitar l’accés de tots els joves de la 
ciutat per fer aquestes tasques de monitoratge.  
 
El Sr. alcalde prega, en exercici del seu dret a la privacitat, que el Sr. Guallar no administri 
els seus sentiments. No sap en quin mitjà ha llegit (o ha pogut deduir) el disgust personal de 
l’alcalde, cosa que en cap cas ha existit. Diu que els sentiments els administrem cadascun 
de nosaltres; forma part de l’ ètica no administrar els sentiments dels altres.  
 
La Sra. Rivadulla considera oportuna la moció. Creu que no calia el punt tercer de 
l’exposició de motius. Considera important que  aquests llocs de treball, precaris i 
provisionals, que promou l’administració pública, estiguin a l’abast de tothom. Seria bo que, 
des de la regidoria competent, es fes un perfil de les persones que cal contractar durant 
l’estiu. Hi ha molts estudiants que aprofiten aquestes feines per obtenir recursos o pagar-se 
part dels estudis. Cal donar oportunitats a tothom i per això votaran a favor de la moció. No 
creu que calgui fer més incidència e aspectes que afecten la vida de les persones, però cal 
crear un sistema que doti la ciutat d’una oferta que garanteixi la igualtat d’oportunitats en 
aquests casos. 
 
La Sra. Bergés diu que el seu grup donarà suport a la moció, ja que defensen tot allò que 
suposi una major transparència i la creació de borses de treball. També mostra el seu 
desacord amb el punt tercer de l’exposició  ja que creu que el que cal defensar és la filosofia 
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de treballar en la millora de processos com aquest, mitjançant la creació de borses de treball. 
 
La Sra. Horcajada diu que el grup del PP s’adhereix a les argumentacions explicades pels 
grups que han intervingut prèviament. El seu vot serà favorable per exigir més transparència 
i més publicitat per cobrir llocs de treball a l’Ajuntament. Cal donar oportunitats a tothom.  
 
La Sra. Mínguez diu que el grup del PSC votarà en contra de la moció per dos motius. 
Primer perquè els processos que es demanen ja es fan. I segon, perquè el contingut de 
l’exposició de motius (en els tres punts que la conformen) no respon a la realitat ni a la 
veritat. Diu que el grup de CiU ha adoptat com a política la de crear dubtes i esmenta el cas 
plantejat al mes de febrer que va afectar el germà de la regidora que intervé i que després es 
va haver de rectificar. Li sorprèn el vot favorable dels grups d’ERC i ICV-EUiA  ja que els dos 
organismes autònoms que estan fent aquestes contractacions (IMAE i IME), el mandat 
passat,  depenien dels grups  esmentats, respectivament. Els  darrers anys s’emprava el 
mateix procediment que enguany. Explica amb detall el procés d’aquestes contractacions 
que fan  l’IMAE i l’IME. Comenta els tipus de contractes de l’IMAE i els llocs en que s’anuncia 
l’oferta  (taulers de l’INEF, centres formatius d’activitats esportives, Creu Roja, borsa de 
treball de l’IMAE, etc., on qualsevol jove es pot inscriure). Explica les entrevistes de selecció, 
que en cap cas es fan per persones de representació política. El 70% del personal fa més de 
dos anys que hi  treballa i són fixos discontinus. Hi ha publicitat i transparència. L’IME 
contracta monitors de lleure per als projectes d’estiu, mitjançant els plans ocupacionals de la 
Generalitat; qualsevol ciutadà es pot adreçar a les oficines de l’OTG, que fa una primera 
selecció. L’IME fa el segon procés de selecció, en el qual no participa cap polític. Aquest 
procés és el que s’ha fet servir els darrers anys.  
En relació amb el tercer punt de la part expositiva diu que es contracten familiars de càrrecs 
del PSC i de qualsevol altre partit polític; entre 313 places en una població de 130.000 
habitants, es dóna una ràtio de persona contractada / família de 0,5. Entre dos famílies 
veïnes a ben segur que es coneix algun dels nois que treballa per a l’Ajuntament. Tot es fa 
amb la màxima normalitat i transparència, sense que ningú en quedi  exclòs. Qualsevol jove 
que tingui ganes de treballar a l’Ajuntament en aquestes feines té la possibilitat de fer-ho, 
sigui o no sigui fill, parent o amic d’un polític de qualsevol partit.  En cap cas es fa cap 
discriminació als joves per raó de la seva condició familiar. Estan convençuts que el procés 
és correcte, transparent i públic i per això votaran en contra de la moció.  
 
El Sr. Guallar reitera que la moció demana una major transparència i major difusió. La 
proposta és molt més senzilla que un joc de números sobre la relació  entre famílies i places. 
Es tracta de fer un anunci a la premsa, obrir una borsa de treball i fer inserir un “banner” a la 
web de l’Ajuntament, on es doni publicitat a l’oferta. En cap cas el seu grup diu que el procés 
fet fins ara hagi estat ni il·legal ni irregular. Es proposa millorar-lo i disminuir les dificultats 
que ara hi ha per a la cobertura de tots els llocs. Hi ha un munt d’anuncis oficials i un de més 
no suposa demanar cap cosa fora de lloc. Reitera que costa esforç arribar a la borsa de 
treball mitjançant la web de l’Ajuntament. Cal aprofitar els mitjans que té l’Ajuntament per  
difondre la convocatòria. Agraeix el vots dels altres grups ja que considera que demostra que 
la proposta és lògica, raonable i sensata: donar publicitat i crear una borsa de treball. 
 
La Sra. Rivadulla agraeix  a la Sra. Mínguez que hagi dit que el procés de selecció fet per 
l’IME ha estat sempre correcte. Votaran a favor de la moció perquè tot procés és perfectible. 
Es demana que es doni més publicitat; no es diu que fins ara no s’hagi fet correctament. Les 
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millores sempre són positives. Reitera que el seu grup no hauria incorporat l’expositiu tercer, 
però que votaran a favor de la part dispositiva.   
 
El Sr. alcalde diu que vol recordar que en una moció es vota el conjunt, que inclou 
l’exposició de motius. 
 
La Sra. Bergés reitera que en aquesta moció no es diu que fins ara es fes malament el 
procés de selecció. Considera que allò que es vota és la part dispositiva i en aquest cas es 
proposa millorar la transparència i el funcionament. No es qüestiona el procés fet sinó que 
se’n proposa una millora, en termes generals i per tots els procediments similars. 
 
La Sra. Mínguez diu que en una moció es voten els acords, però aquests acords són 
conseqüència de l’exposició de motius. Llegeix els punts de l’exposició de motius i reitera 
que actualment s’està garantint en tot moment la igualtat i la transparència. El que proposen 
els acords ja s’està duent a terme. Diu al Sr. Guallar que no és difícil trobar  a la web l’oferta 
de borsa de treball de l’IMAE i facilita l’adreça amb la qual se’n pot accedir directament.  
 
El Sr. Guallar manifesta altra vegada l’agraïment als grups  que votaran a favor i insisteix 
que es pretén major publicitat, major transparència i facilitar l’accés a tothom. Considera la 
moció  lògica i normal. Cal aprofitar els recursos de comunicació de la Paeria per facilitar a 
tothom l’accés a aquestes places. 
 
La Sra. Rivadulla proposa la votació separada de l’exposició de motius i dels acords. El Sr. 
alcalde manifesta que no és possible ja que l’exposició de motius no es vota com a tal, és 
consubstancial amb els acords.   
 
El Sr. alcalde avala la transparència del procés i diu que cap noi o noia que ha volgut fer de 
monitor en escoles esportives d’estiu, esplais, etc., no ho hagi pogut fer. Ratifica la dificultat 
per cobrir aquestes places. L’esport de nens i joves a la nostra ciutat està molt 
municipalitzat. La majoria de les activitats esportives d’estiu són promogudes per 
l’Ajuntament. Si tallem opcions les tallem al conjunt de la ciutat. S’ha dit que la Sra. Mínguez 
ha fet jocs de números en la seva intervenció. El que no farà mai l’equip de govern són jocs 
d’ombres i jocs de sentiments. Explicarem què fem amb números. Apel·la a la coherència  de 
votar el mateix quan s’està al Govern que quan s’està a l’oposició.  
 
Es rebutja la moció amb 15 vots en contra del PSC i 10 vots a favor dels grups de CiU, PP, 
ERC i ICV-EUiA.  
 
 
23. Moció del grup municipal d’ERC d’adhesió a la campanya “Junts per Catalunya” 
endegada per Òmnium Cultural 
 
La Sra. Bergés presenta la moció d’adhesió a la campanya “Junts per Catalunya” endegada 
per Òmnium Cultural en la que es demana el respecte al text de l’Estatut de Catalunya votat 
per la ciutadania el 18 de juny de 2006. Creu que és important que els moviments polítics 
tinguin aquesta sinergia amb les entitats culturals del país i creu també molt positiva la unitat 
davant la sentència que el TC ha de dictar en relació amb aquesta norma estatutària. 
Demana el vot dels grups municipals i el suport de la Paeria. 
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La Sra. Rivadulla explica que si calgués votar l’exposició de motius de la moció, el vot del 
seu grup no seria favorable: Òmnium  Cultural pot manifestar allò que consideri convenient, 
però hi ha expressions com  per exemple que “l’Estat espanyol  està trencant el pacte amb 
Catalunya” o el qüestionament de la legitimitat  i de la imparcialitat del Tribunal 
Constitucional en relació amb la sentència que emetran sobre l’Estatut. (El representant del 
grup d’ERC informa que en la versió definitiva de la moció s’han modificat els paràgrafs que 
esmenta la Sra. Rivadulla).   Està molt d’acord amb l’esperit de la part dispositiva de la 
moció; no tant amb la part literal (ho llegeix). Defensa la separació de poders en el conjunt 
de l’Estat, cosa que no queda clara en el text. Votaran a favor de la moció perquè estan 
d’acord amb l’esperit de la proposta. 
 
La Sra. Horcajada manifesta el respecte per l’entitat Òmnium  Cultural i tot allò que 
representa. Però el grup del PP no pot donar suport a una campanya que té com a finalitat 
deslegitimar una institució bàsica de l’Estat com és el Tribunal Constitucional. Els partits i les 
institucions hem de defensar les regles de joc de la democràcia i no podem participar en una 
campanya que vol pressionar un tribunal abans que emeti una sentència. El TC és un 
tribunal garant,  que vetlla per l’adequació de les normes a la Constitució. Pregunta si els 
grups volen que l’Estatut s’ajusti o no a la Constitució. Si els grups tenen el convenciment 
que l’Estatut és constitucional no s’entén aquesta preocupació; cal deixar actuar el TC. Cal 
que es resolgui aviat el recurs presentat i, posteriorment, tots haurem d’acatar la resolució de 
l’alt tribunal: són les regles de joc, que cal respectar.  
 
El Sr. Guallar  comenta que en la primera versió de la moció hi havia afirmacions en la part 
expositiva que eren prescindibles. Estem davant d’una moció que qualifica d’ideològica i de 
país. Es demana el respecte a l’Estatut de Catalunya, aprovat pel Parlament, per les Corts 
Generals i ratificat en referèndum. És una norma que ha congregat moltes voluntats de 
Catalunya i de la resta de l’Estat. CiU ha demanat sempre el suport a aquest Estatut, per 
això avui donaran suport a la moció. Explica també la teoria general de la divisió de poders i 
considera que ara és el moment de saber si l’Estatut superarà el filtre de la màxima instància 
del poder judicial, en relació amb la constitucionalitat de la norma. Cal respectar les 
decisions judicials però això no vol dir que calgui compartir-les. Dubta que davant una 
sentència negativa del TC es pugui demanar l’emparament a les instàncies europees. Estan 
a favor de l’adhesió de la Paeria a la campanya, atès que Òmnium  Cultural és una entitat 
amb una llarga trajectòria en la defensa de la cultura i de la identitat nacional de Catalunya. 
És una manera de pressionar , de posicionar-nos per donar força a l’Estatut que cal que 
passi aquest filtre d’una manera íntegra.  
 
La Sra. Parra diu que el grup del PSC no subscriurà aquesta moció, ja que està plantejada 
en termes que prejutgen  una sentència sense esperar que el Tribunal Constitucional es 
pronunciï. La moció posa en dubte la legitimitat dels mecanismes amb què s’ha dotat la 
nostra societat per a la defensa de l’estat de dret. Considera que la moció està redactada en 
termes maniqueistes, especialment l’exposició de motius, amb un to i uns plantejaments que 
divideixen els catalans en bons i dolents. Defensa el rol del PSC en la redacció i l’aprovació 
de l’Estatut que ha obtingut el suport popular; alguns dels que ara defensen la moció no ho 
han fet. Estan a favor de les propostes que uneixen i sumen, que defensen un projecte 
democràtic i obert de país, però no ho estan quan les propostes generen desconfiança i 
divisió.  
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La Sra. Bergés agraeix el suport dels grups que votaran a favor. Troba coherent el 
posicionament del grup del PP però no entén el vot del PSC. ERC va votar en contra de 
l’Estatut per considerar que no era suficient; com a demòcrates defensen l’Estatut que ha 
estat aprovat per referèndum. No es tracta de maniqueisme, sinó de donar suport a 
l’actuació de la societat cívica que es mobilitza. Es planteja l’adhesió a una campanya que 
neix de la societat cívica, de la societat cultural, que lluita per la defensa de l’Estatut. Llegeix 
la part dispositiva de la proposta i no entén com el PSC no pot votar aquest text.  
 
El Sr. alcalde diu que segurament és tant difícil d’entendre com el fet que ERC votés no a 
l’Estatut; deu tenir el mateix nivell de dificultat de comprensió.  
 
La Sra. Horcajada  fa referència al gran nombre de recursos d’inconstitucionalitat que va 
interposar el Govern de la Generalitat contra normes de l’Estat,  quan entenia que aquest 
envaïa les  seves competències. El TC té la funció que té i cal que tothom sigui coherent i 
respecti les resolucions  que emeti. Amb aquesta campanya es fa quelcom més que donar 
suport a l’Estatut: s’està pressionant un tribunal com el TC (una institució bàsica de l’Estat) 
perquè no qüestioni ni una coma del text estatutari.  Reitera la necessitat del respecte a les 
institucions en tots els casos.  
 
El Sr. Guallar diu que tots coneixem la composició del TC i quins problemes té avui en dia 
per actualitzar la seva composició; està en una situació de bloqueig (ho explica amb detall). 
Hi ha un fort component ideològic en els magistrats del TC. Tot és interpretable i justificable 
en la interpretació de les normes. Algú pot posar en dubte que el TC faci una tasca 
equànime i justa. Potser caldria reformar la Llei que regula aquest tribunal, per fer de garants 
de la Constitució. Explica que hi ha mitjans de comunicació afins al PP que estan 
constantment pressionat al TC perquè emeti una decisió en un sentit determinat. Reitera 
també el text concret de la part dispositiva de la moció i la defensa del pacte aconseguit 
entre les forces polítiques de Catalunya,  les forces polítiques de l’Estat  i la voluntat de la 
ciutadania manifestada en referèndum. Es demana que aquests pactes siguin respectats.  
 
La Sra. Parra reitera que la moció prejutja la sentència i posa en dubte la legitimitat del 
Tribunal Constitucional, que és un dels mecanismes dels quals ens hem dotat per a la 
defensa de l’estat de dret. Reitera que votaran en contra de la moció.  
 
La Sra. Bergés diu que ERC va votar negativament  l’Estatut i explica que el procés va ser 
molt complicat, amb altres canvis de posicionament. Està també d’acord amb la referència 
del Sr. Guallar a altres pressions al Tribunal per part d’alguns mitjans de comunicació. 
Reitera que la proposta surt de la societat i és una oportunitat per connectar-la  amb els 
partits polítics.  
 
El Sr. alcalde diu que cal recordar massa vegades allò que és obvi. El president de la 
Generalitat és del PSC i el primer defensor de l’Estatut és i serà el president de la 
Generalitat. Durant els 23 anys de Govern de CiU (que van aportar molt al país) no es va 
propiciar un nou Estatut. El Govern tripartit ha fet possible que el país en tingui un de nou , 
amb els socialistes presidint la Generalitat. L’Estatut serà defensat a tot arreu amb el 
president de la Generalitat al davant. 
 



 
 
 
 
 
 

 24

Es rebutja la moció amb 16 vots en contra del PSC i del PP i 8 vots a favor dels grups de 
CiU, ERC i ICV-EUiA. 
 
(Cal destacar com a incidència que durant la votació no hi era present el regidor Sr. 
Montanya, que es va reincorporar un cop començat el debat del punt següent).   
 
  
24.- Moció del grup municipal d’ICV-EUiA instant al Ministeri de Foment a instaurar un 
sistema de rodalies ferroviàries entre diversos pobles del territori  
 
La Sra. Rivadulla explica que la moció afecta el concepte que compartim de Lleida com a 
ciutat – regió o àrea metropolitana. Comenta les millores evidents del sistema ferroviari a la 
nostra ciutat (AVE, Avant, etc.), però una part del territori necessita recuperar un sistema 
eficient de transport per ferrocarril (explica les darreres millores, les carències en matèria 
d’horaris, etc.). Llegeix la part dispositiva de la moció, que inclou un afegit proposat pel grup 
de CiU (es diu que la petició es fa al Ministeri, mentre no es produeixi el traspàs previst a 
l’Estatut d’Autonomia de Catalunya). Considera que les poblacions que encara disposen 
d’estació operativa han de poder continuar prestant el servei i disposar dels sistemes 
d’expedició de bitllets. Demana el suport de tots els grups i espera que sigui un pas més per 
assolir la realitat que en matèria de transports tots pretenem. 
 
La Sra. Bergés diu que donaran suport a la moció. Esperen que el traspàs de les línies de 
ferrocarril es faci com més aviat millor per tal que siguem nosaltres mateixos qui organitzem i 
gestionem aquest servei. Creu que es podrien afegir més freqüències que les proposades i 
espera que es pugui facilitar de manera ràpida un bon servei de rodalies a la nostra ciutat.  
 
La Sra. Horcajada diu que el seu grup donarà suport a la moció, que pretén una millora de 
les infraestructures ferroviàries dels nostre territori. Comenta que aquestes línies estan 
previstes en el Pla de transports de viatgers de Catalunya en el qual s’està treballant. El PP 
ha presentat al·legacions demanant (en relació amb aquesta línia) la connexió de la xarxa 
actual de Lleida a Cervera amb la de ferrocarrils de la Generalitat en el tram Igualada – 
Barcelona. Aquestes al·legacions han estat assumides per la Diputació de Lleida i demana 
que el Pla de transports  les reculli. Cal dinamitzar aquesta línia per crear més confiança en 
els usuaris; incrementar l’oferta és la millor manera d’incrementar la demanda. També estan 
d’acord amb l’afegit introduït a la moció.   
 
El Sr. Gavín diu que es tracta d’una moció sobre una matèria vers la qual tots hem fet 
aportacions. La considera molt escaient per l’actualitat del tema des de diverses vessants: la 
competitivitat en el transport de mercaderies, les emissions de Co2 i els costos energètics 
del transport, la millora del transport públic, el reforçament de Lleida com a capital, etc. 
Destaca la importància de desenvolupar un transport de rodalies que ens ajudi a estructurar 
el territori i a incidir en uns aspectes estratègics com els esmentats abans. Considera que 
l’aportació del seu grup a la moció és especialment adequada en uns moments com els 
actuals. Creu que el Ministeri de Foment haurà d’intervenir amb posterioritat al traspàs del 
servei, ja que el tram de Lleida a Almacelles té sentit si el ferrocarril arriba fins a Monsó 
(explica la petició feta pels alcaldes de la zona). Donaran ple suport  a la moció, i demanen la 
sensibilitat requerida al Ministeri i que es desenvolupin aquestes infraestructures.  
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El Sr. Presseguer diu que el grup del PSC votarà a favor de la moció, ja que estan totalment 
d’acord, tant amb la part dispositiva, com amb l’exposició de motius que la justifica. Tot allò 
que contribueix a la connexió de xarxes, de persones i de coneixements, contribueix també 
al desenvolupament econòmic, social i cultural. Necessitem un sistema de rodalies que 
funcioni i des del Govern municipal s’està treballant perquè pugui ser una realitat.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
25.- Moció del grup municipal d’ICV-EUiA de suport a la Xarxa d’alcaldes per la pau 
 
La Sra. Rivadulla explica que la moció pretén quelcom més que una declaració testimonial 
de rebuig a les armes nuclears. Aquests acords manifesten un compromís per situar-nos en 
la línia dels pobles i ciutats que treballen en xarxa per a la prohibició d’aquestes armes i en 
favor de la pau. Explica que es tracta d’una iniciativa liderada pels alcaldes d’Hiroshima i 
Nagasaki i a la qual s’han adherit ciutats i pobles de Catalunya (n’esmenta un bon grup). 
Llegeix la part dispositiva de la moció i agraeix el vot dels grups municipals que han anunciat 
que votarien a favor.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
26.- Moció del grup municipal del PP en la que proposa un Pla d’actuació sobre el 
Palau de vidre de la ciutat 
 
La Sra. Horcajada fa esment a la recent remodelació dels Camps Elisis i creu que el mal 
estat de l’actual edifici del Palau de Vidre és ara encara més evident. Creu que no es pot 
demorar una decisió sobre el futur del Palau de Vidre (tant si s’enderroca com si se n’aprofita 
l’estructura). La necessitat d’una solució ràpida motiva la moció que proposa el seu grup i per 
a la qual demana el suport de la resta de grups. 
 
La Sra. Rivadulla esmenta que en diverses conteses electorals han posat de manifest 
l’opinió del seu grup en el sentit de proposar l’enderroc d’aquest edifici. Cal ser justos amb 
aquells que en el seu dia van decidir fer-lo i reconèixer que ha fet una funció, però creu que 
des del punt de vista estètic aquest edifici  deixa molt a desitjar. Estan en contra de trobar 
una viabilitat a aquest equipament, tal com proposa la moció. Ha fet les funcions com a 
pavelló firal, però en el moment en què tinguem el Palau de congressos i més pavellons de 
la Fira, considera que la ciutat agrairia la demolició de l’edifici i integrar aquest espai en els 
actuals Camps Elisis. L’espai es podria aprofitar com a estany (com hi era abans) o integrar-
lo com a jardí a la resta dels Camps Elisis.  
 
La Sra. Bergés diu que el seu grup s’abstindrà de votar aquesta moció. Es pretén un pla 
d’actuació sobre el Palau de Vidre. La visió del grup d’ERC és més global: els Camps Elisis, 
el Pla estratègic de la Fira o l’anàlisi dels equipaments de la ciutat en conjunt. Proposa un 
procés participatiu sobre les necessitats d’equipaments als Camps Elisis i a la Fira.  
 
El Sr. Gavín diu que el seu grup també havia plantejat en el passat la proposta d’enderrocar 
el pavelló i recuperar l’estany romàntic que hi havia originàriament. Creu que la reforma 
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actual dels Camps Elisis fa que aquella idea inicial no es pugui realitzar totalment. També cal 
considerar els costos que té l’enderroc d’un edifici d’aquestes característiques i l’evolució de 
la tècnica constructiva, factors que justificarien fer un estudi que analitzés i les diverses 
possibilitats. Els usos firals quedaran superats per la construcció del Palau de Congressos. 
Pel que fa a les qüestions estètiques diu que avui en dia es poden plantejar diverses 
alternatives de remodelació en què es poden corregir els defectes estètics o els problemes 
de manteniment (actualment molt cars). Votaran a favor per considerar que aquest estudi pot 
aportar elements positius i noves alternatives. Cal tenir elements de judici per poder prendre 
opcions, - i incloure-hi si cal, la possibilitat que s’hagi d’enderrocar i plantejar un nou 
equipament.  
 
La Sra. Camps explica que votaran en contra de la moció tot i coincidir amb alguns dels 
punts de l’exposició de motius. Ara no és el moment de plantejar un procés de planificació 
sobre el futur del Palau de vidre. Cal tenir en consideració la posada en funcionament (l’any 
vinent) del Palau de Congressos i també el desenvolupament del Pla estratègic de la Fira. El 
futur d’aquest equipament s’emmarca en aquests dos processos d’anàlisi.  
 
La Sra. Horcajada agraeix el suport del grup de CiU i especifica que des del grup del PP no 
es pretén descartar d’antuvi cap alternativa; es demana que s’estudiïn totes les alternatives, 
els possibles usos  i els - costos.  Si no es fa ara aquest estudi ens trobarem que passaran 
els anys i no sabrem què es fa amb el nostre Palau de vidre. Tothom coincideix a qualificar 
l’actual estat del Palau de vidre com un nyap i no es pot demorar més l’estudi de les 
alternatives que té. 
 
Es rebutja la moció amb 15 vots en contra del PSC, 7 vots a favor dels grups  del PP i de 
CiU  i 3 abstencions dels grups d’ ERC i ICV-EUiA. 
 
PRECS I PREGUNTES. 
 
1. El Sr. Padilla formula un prec que fa referència a l’exercici il·legal del servei de taxi que 
fan certes persones a la nostra ciutat.  Explica els antecedents d’aquest problema i recorda 
que el passat mes de novembre el seu grup ja va denunciar l’existència de taxis il·legals. En 
aquell moment la Paeria va dir que no era així. Poc més tard van sortir publicades notícies 
sobre actuacions policials i multes per aquestes infraccions. Fa pocs dies han tornat a sortir 
notícies de noves sancions i una informació del gremi on deien que hi ha 35 persones que 
fan serveis de taxi sense autorització. Creu que el Govern ha deixat passar el temps i que 
aquest ha donat la raó al grup de CiU. Primer es va dir que el problema no existia; desprès 
que eren casos puntuals. Ara el gremi denuncia l’existència d’una important activitat il·legal 
que perjudica els usuaris, la seguretat en el trànsit, la resta de taxistes,  els ciutadans que 
paguen els seus impostos i el - mateix Ajuntament. Es prega que l’Alcaldia intervingui amb 
tots els mitjans que tingui al seu abast contra aquesta activitat. També demanen que els 
precs, preguntes, denúncies i suggeriments que fan els grups de l’oposició es tinguin en 
consideració des d’un bon començament, per tal d’evitar situacions com aquesta.  
El Sr. alcalde pren nota del prec i passa l’ús de la paraula a la Sra. Mestres. 
La Sra. Mestres explica el que està fent la regidoria en relació amb casos puntuals 
d’activitats il·legals de taxis que s’observen a la ciutat de Lleida. Els darrers dies s’ha dit que 
hi havia una xifra de 35 taxistes il·legals a la ciutat; aquesta xifra no està identificada com a 
tal i potser correspon a la província de Lleida. Explica les actuacions de la Guàrdia Urbana i 



 
 
 
 
 
 

 27

les mesures que s’adopten. L’actuació  per provar aquesta activitat no és fàcil; cal muntar un 
dispositiu important i comptar amb denúncies. Hi ha tres casos en l’actualitat en què s’està 
actuant en coordinació amb el Departament de Transports de la Generalitat.  
El Sr. Padilla comenta que la informació dels 35 casos de taxistes il·legals a la ciutat de 
Lleida va estar facilitada pel Gremi.   
 
2. La Sra. Rivadulla formula una pregunta en relació amb la situació al carrer del Nord, 
sobre la qual diu que darrerament està essent cada cop més complicada. La interferència de 
l’Associació de Veïns en el procés de la possible renovació del contracte de lloguer del local 
on s’ubica la mesquita pot produir resultats preocupants (explica les notícies sobre 
l’assemblea de veïns que va tenir lloc ahir).  Pregunta què està fent el Govern per tenir un 
coneixement profund del que està passant?  També formula un  prec a l’Alcaldia demanant 
que els serveis municipals que puguin estar implicats en el tema posin la màxima dedicació 
per controlar,  coordinar o propiciar acords perquè la convivència entre les dos comunitats 
(veïns i musulmans) no arribi a situacions que a ningú dels presents no agradaria. Reitera la 
seva preocupació i demana actuar amb tots els recursos disponibles.  
El Sr. alcalde diu que el Govern està garantint la seguretat i la convivència; fonamentalment 
amb els serveis de la Guàrdia Urbana. En segon lloc, es vetlla per la garantia de les 
relacions del lliure culte a les diferents religions amb el treball de la Regidoria, en el marc de 
l’Assemblea de les religions. En resum: mecanismes que faciliten la convivència i garantia de 
l’ordre i el civisme. També informa que la comunitat musulmana està treballant i té 
encarregat el projecte de la nova mesquita i es segueix amb tota la tramitació administrativa 
perquè aquesta comunitat pugui construir la seva mesquita a la parcel·la que va ser cedida 
(amb un cànon) per part de l’Ajuntament. 
La Sra. Rivadulla creu que la situació de la mesquita en el polígon industrial no és un tema 
resolt. Està d’acord  que l’Assemblea de les religions, la pedagogia i la presència municipal 
són claus per evitar els conflictes socials. No ens pot agafar desprevinguts qualsevol 
problema en aquesta matèria. Cal insistir en el coneixement mutu i en l’assoliment d’acords.  
El Sr. alcalde diu que vol interpretar que  la Sra. Rivadulla diu que la situació de la mesquita 
en el polígon industrial no és un tema resolt, no està qüestionant la legitimitat d’un acord 
majoritari del Ple municipal que s’està tramitant. Aquest Ajuntament ha aprovat, d’acord amb 
la legitimitat que té, la  construcció d’una mesquita al polígon industrial, que resoldrà les 
necessitats de culte de la comunitat musulmana, dintre de la legalitat vigent.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


